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A LA OPINION PUBLICA

le gusta conocer qué
ocurre entre bastidores

en los tabernáculos
de la democracia que
son los parlamentos,
la transparencia ha
de alcanzar a todas

las instituciones. A los
ciudadanos les angustia
que el Parlament tenga

implantada la prevención
de prohibir en su cantina

las bebidas alcohólicas
de alta graduación. En el

Congreso español no están
prohibidas. ¿Qué temía
el reglamento cuando
promulgó la medida?,

quizá tuvo miedo de que
los diputados inmersos

todavía en la presión del
debate al concluir éste
se relajaran y atentaran
contra su salud o quizá
pensó que había que

protegerles de sí mismos
porque están tan

habituados a actuar bajo
programa que cuando se
les permite que lo hagan
a libre albedrío es mejor

prevenir que éste les
juegue malas pasadas.

Está claro que la imagen
corporativa mermaría
si un diputado entrara
lúcido en el recinto y

saliera traspuesto de él, sin
embargo, es triste que los más elementales
comportamientos de los diputados electos
de una comunidad pretendiente a estado

soberano hayan de ser regulados por
normas coactivas de la voluntad.

Si a un parlamentario le apetece un
gin-tónic, cosa normal y que no

implica adicción,
ha de irse al bar de

enfrente porque han
decidido, se supone
que colegiadamente,
que el Parlament ha
de ser abstemio, se

interpreta que lo han
■ hecho con la preclara
intención de que cunda

el ejemplo entre la
población, la cual es

propensa a hacer lo que
hacen sus representantes.
Es tan básico que cuando
se está de servicio, si se tiene sed,
hay que optar por el agua, un refresco o un
jugo al gusto que es algo que no necesitaría
regulación y menos entre diputados, gente
sensata por idiosincrasia y principios. Para
la ciudadanía esta prohibición transmite
una inmensa cantidad de paternalismo
caduco, paternalismo de los diputados

hacia los propios diputados y paternalismo
hacia los ciudadanos. El político se impone
restricciones para que impere la sobriedad
social. Todo ha de ser reglado, también lo
que beben, o lo que no han de beber, los
parlamentarios. Algunos ciudadanos ven
en la prohibición un larvado instinto de

represión de las libertades más primarias.
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SOBRE ANA CASTILLO Y LA URBANIZACION ALFOU
MANUEL CABALLERO URBANO | St Antoni de Vilamajor

Cuando empecé a tener relación con Alfou, para mí
era una urbanización ideal, a las faldas del montseny,
prácticamente a los pies de un parque natural impre¬
sionante por su riqueza natural y por la calidad humana
de una gran parte de su su gente, poco a poco vi que
había problemas, la luz se iba a menudo, lo mismo que
internet, el teléfono; pero después me he ido enteran¬
do de la dejadez de los políticos, de los gestores, de la
cantidad de impuestos que se pagan y del abandono del
mobiliario urbano, de las aceras, calles y alumbrado; de¬
jadez que da una lamentable impresión y la sensación de
peligro; de una persona mayor que puede caerse, de un
niño debajo de un coche, de robos ante la impunidad de
una noche sin una luz encendida... todo esto año a año,
demuestra que ya no creo en la falta de capacidad de los
políticos, sino más bien de la falta de voluntad; y cuando
los políticos demuestran que no son la solución, es la
hora de los vecinos, y eso es lo que ha abanderado Ana
Castillo, el descontento y la frustración de los vecinos se
ha cristalizado en sus escritos y en su indignación, que es
reflejo de la de tanta gente. Por eso es el momento de
que la gente se solucione sus problemas, que el ayun¬
tamiento y la entidad sean de los vecinos y luchen por
los intereses de los vecinos, para que el dinero que se
paga redunde en un alumbrado digno, unas calles transi¬
tables, unos servicios bien abastecidos.... no milagros, ni
imposibles, tan sólo un día a día digno.

Pues ahora es el momento, apoyar a quien de ver¬
dad lucha por los intereses de los vecinos, porque son
los suyos, ojalá cuente con apoyo y unidad, para que
lo que todo el mundo pide se haga realidad en torno al
proyecto de Ana Castillo.

UN 10 AL NOSTRE HOSPITAL DE GRANOLLERS
FRANCESC PAYAS LANZA | Granollers

Francesc Payas, fill del senyor Jaume Payés, vol agrair
a la quarta planta de l'Hospital General de Granollers a
totes les infermeres, infermers i metge totes les aten¬
cions rebudes. També vull agrair a la quarta planta del
geriàtric la gran tasca que vau fer amb el meu pare, i
també al servei d'urgències, on en pocs mesos ha ingres¬
sat diversos cops, i la gran paciència de les infermeres de
la cinquena planta quan el van operar del fèmur i també
el meu agraïment a la doctora.

Un agraïment també amb aquesta carta a l'Hospital
General de Catalunya, on va estar ingressat una set¬
mana, a les infermeres i al metge que el van atendre,
moltes gràcies. A la residència d'Ara de Granollers els
vull agrair la gran tasca que van fer amb el meu pare
aquests mesos, a tots els treballadors i especialment a
en Sergi. No em vull deixar de dedicar un gran agraïment
a la Fundació Alzheimer de Barcelona. Malgrat tot això,
estic molt agraït a tots vosaltres i que sapigueu que com
a ciutadà que sóc de Granollers i de Catalunya teniu tot
el meu suport perquè a vosaltres no us retallin els vos¬
tres sous i espero que compteu amb mi per si us heu de
manifestar. Que al nostre país no ens retallin la sanitat,
ni l'educació, ni la nostra cultura, que són drets socials
nostres. Visca l'hospital de Granollers, visca Granollers i
visca Catalunya.

6ATOPARDO
JOSÉ MIGUEL ACEDO SOM! GRANOLLERS

A Granollers, i particularment al nostre Equip de
Govern, li succeeix allò que en termes psicològics se'n
diu dissonància cognitiva, on la no acceptació de la
realitat que ha de portar al canvi necessari arriba fins
l'extrem de negar-la. I la realitat, com a tot arreu al Sud
de l'Europa fuetejada per mesures d'austeritat per les
classes treballadores i les classes mitjanes, ens mostra
que el model de consum desaforat, de pilotasses ur¬
banístics sense fi i mentides piadoses ja no val. Però el
mayoralisme absolutista, més proper a la sociovergèn-
cia de baixa intensitat que a processos constituents de
cap mena, es troba entre l'espasa de la no financiació
externa i la paret del deute impagable. Un deute que,
més enllà de jocs de mans amb pressupostos que ningú

pot comprovar en la seva estricta aplicació de accions
com el famós milió d'euros per atendre les necessitats
de la gent granollerina que pateix (manida expressió del
mateix alcalde), no quadra.

Encara que sovint ens trobem petites propostes
de sostenibilitat sense un projecte de futur on puguin
desenvolupar-se amb mínimes possibilitats d'èxit, la
contradicció amb mesures com el pilotasse de l'altra
banda del riu Congost per fer un centre comercial en be¬
nefici de interessos particulars i en perjudici del comerç
de proximitat que tant deia defensar el PSC i Gran Centre
Granollers ens dóna la clau de volta de tot. No en saben
mès. I ja no arriben a temps per canviar. Però la pedra de
toc que us pot fer veure que Som! Granollers no éxage-
rava ni parlava de fets indemostrables, la tenim amb la
instància presentada al nostre Ajuntament per mirar de
corregir un fet moltes vegades denunciat per nosaltres
que finalment han reconegut.

Es tracta de la degradació de la Biblioteca Can Pedrals,
sense manteniment adequat als darrers anys per motius
que encara desconeixem, ori la perillositat de l'estat de
la façana que dóna al carrer Espí i Grau s'afegeix a la si¬
tuació del col·legi públic infantil Pereanton, que també
va patir aquest estrany fenomen dels accidents estruc¬
turals que un dia no molt llunyà ens hauran d'explicar el
PSC de Granollers i el seu equip urbanístic.

LA REFORMA DE LA LLEI D'EDUCACIÓ
DE CATALUNYA (LEC)
RAUL BROTO | Secretari de Comunicació JSC-VO

La federació dels i les joves socialistes del Vallès Orien¬
tal considera necessària una reforma de la Llei d'Educació
de Catalunya (LEC)que acabi amb el concert a les escoles
que segreguin els alumnes segons el seu sexe, mantin¬
gut a la nova llei com a condició innegociable de CiU.
Educar en igualtat ha de ser un objectiu clau de qualse¬
vol sistema educatiu democràtic i modern. I és en aquest
sentit que cal lluitar contra el sexisme i els estereotips,
que les escoles que segreguen per sexe contribueixen a
difondre. En temps de crisi, encara guanya més força la
idea de que no es pot seguir subvencionant amb diners
públics les escoles de les elits, mentre l'educació pública
pateix retallada rere retallada per part del Govern de la
Generalitat i del Govern de l'estat, de CiU i PP, sense cap
mena d'escrúpols. Els i les joves socialistes creiem en
una educació pública, laica, de qualitat i universal, ja que
només amb un bon sistema educatiu podrem aconse¬
guir una societat millor.

Mentre la dreta treballa en direcció contrària a

aquest objectiu, des de la JSC del Vallès Qriental exi¬
gim que es deixi de subvencionar amb diners públics
les escoles de les elits, i aquests diners es destinin a
evitar noves retallades a l'educació pública, així com a
refer les retallades aplicades fins ara per CiU i PP i ara,
també ERC. Qui vulgui una escola que separa els nens i
les nenes, que se la pagui, sense minvar les opcions dels
fills dels treballadors i les treballadores a formar-se i a
construir-se una vida millor.

GRACIAS A LA DRA. RAQUEL BENAVENT
CARMEN ROMERO RIVERA/ Granollers

La familia de Francisca Rivera Romero agradece a la
Dra. Raquel Benavent del Hospital General de Granollers
lós cuidados y atenciones que tiene con los abuelos en¬
fermos y para sus familias. En esos momentos tan duros
para nosotros, su lucha y sus palabras fueron claves para
no derrumbarnos. Porque si es grande como profesional
es incluso más grande como persona: buena, cariñosa...
Es el ángel de la guarda que todos quisiéramos tener,
el médico que cualquier enfermo sueña con encontrar.

Nuestra familia le recordaremos toda la vida y ha¬
blamos de ella con mucho cariño. Gracias por ser como
eres. Un abrazo.

Cartas alHi
Envíe sus cartas a

pmonja@revistadelvalles.com
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